
Åbyhøj liv 

Jeg er årgang 1960, er født og opvokset i Åbyhøj. Bor her stadig og elsker denne 

dejlige forstad. 

Meget er ændret, siden jeg var barn, husker min barndom som meget lykkelig. 

  

Husker specielt meget omkring forretningerne: 

Der var ostehandleren med vand, der fascinerende løb ned ad vinduerne. 

Der var fiskehandleren, der havde ål og fladfisk i et stort bassin. 

Der var slagteren, der når vi kom, altid gav en rød pølse til mig. 

Der var slikmutter, fru Væhling, skrap, men jeg kunne få en rund chokolade is samt 

en Yankie Bar for en krone, så var lykken gjort. 

Der var pølse Viggo, hvor vi købte en "kradser" for vist nok 20 øre. 

Der var den hyggelige og rare købmand Bentzon, der lugtede rart, og han havde god 

kandis. 

  

Jeg kunne blive ved med gode mindeværdige oplevelser, det var et godt sted at være 

barn. 

Vil også lige nævne, at jeg gjorde rent og hyggede mig i eget hus, et lille forladt 

kolonihavehus, der lå på den grund, hvor Kvickly ligger i dag. Husker jeg løb ud og 

stoppede en mand på en bulldozer, for der var en kat med killinger. 

  

Jeg husker også mange gemmelege på grunden på Nordrevej, hvor der er 

ældreboliger i dag, men dengang en gammel forladt industriejendom. 

  

Håber og tror at Åbyhøj også i dag er et godt sted at være barn, selvom byen har 

ændret sig. 

Synes selv det også er en god by at være voksen i. 
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